
Protokół Nr 6/2015 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 2 czerwca 2015 r. pod 
przewodnictwem Joanny Pikus – przewodniczącej Komisji. 

 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej – zgodnie z listą obecności 
dołączoną do niniejszego protokołu na oddzielnym załączniku. 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięły: p.E.Pichór – Skarbnik Miasta i p.A.Rogalińska – 
asystent Prezydenta Miasta. 
 
Temat posiedzenia: 

1. Przyjęcie wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta z tytułu 
wykonania budŜetu miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za 2014 r. 

2. Rozpatrzenie skargi p. T. S. 
 

Do punktu 1-go 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p.J.Pikus przedstawiła zebranym propozycję 
wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za 2014 r. W/w projekt 
wniosku w załączeniu do protokołu. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów:  
4-za, 1-wstrzymuję się, zatwierdzili treść wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z tytułu wykonania budŜetu za 2014 rok.  Wniosek, 
podpisany przez wszystkich członków Komisji obecnych na posiedzeniu, zostanie przekazany 
do Przewodniczącej Rady Miasta z prośbą o jego przesłanie do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach. W/w wniosek w załączeniu do protokołu. 
 

Do punktu 2 –go 
 

Prokurator Rejonowy pismem z dnia 8 maja 2015 r., działając na podstawie art. 229 
Kodeksu postepowania administracyjnego, przekazał do Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego według właściwości  skargę Pana T. S. m.in. na Prezydenta Miasta  
w związku z nieudzieleniem odpowiedzi na kierowane pisma, a dotyczące problematyki 
likwidacji szkól, spodziewanych przychodów z tytułu zastrzeŜenia praw do uŜywania nazw 
regionu i miasta Ostrowiec oraz komunikacji publicznej. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zgodnie z postanowieniami   
§ 39 ust.1 pkt. 8 Uchwały Nr LVI/600/2006 Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  
w sprawie Statutu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski nadała bieg sprawie i skierowała  
w/w skargę do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. W/w Komisja otrzymała  kserokopię 
skargi celem zapoznania się z zarzutami w niej zawartymi. Członkowie Komisji otrzymali 
pisemne wyjaśnienia w zakresie zarzutów podniesionych w skardze oraz kserokopie 
odpowiedzi na pisma p. T. S. kierowane do Urzędu Miasta. W/w dokumenty  
w załączeniu do protokołu.  

Pani Agnieszka Rogalińska – asystent Prezydenta  Miasta poinformowała zebranych, 
Ŝe kaŜdy mieszkaniec miasta ma prawo do przedstawiania własnych uwag. Taki głos jest 
traktowany jako głos w dyskusji o problemach społeczności lokalnej. Uwagi i sugestie 



wpływające do Urzędu Miasta są rozpatrywane na bieŜąco. Jednak nie na kaŜdą z propozycji 
moŜna udzielić odpowiedzi, Ŝe jest ona zasadna i  wpłynie na podejmowane decyzje.  
Pan T. S. nie przyjmuje do wiadomości odpowiedzi, która nie odpowiada jego zamysłom  
i jest dla niego niesatysfakcjonująca. Dlatego teŜ pisze kolejne pisma.  

Członkowie Komisji Rewizyjnej w dyskusji podnieśli iŜ w  treść pism dołączonych do 
skargi jest zbliŜona. KaŜde nowe pismo nie wnosi nic nowego.  

Przewodnicząca Komisji – Joanna Pikus stwierdziła iŜ jej zdaniem skarga p.T.S. jest 
niezasadna bowiem: 

1. miał udzielane odpowiedzi na  pisma (dotyczyły one problematyki oświaty oraz 
rejestracji znaku towarowego) 

2. problematyka dopuszczenia busów do przewozu publicznego nie naleŜy do zadań 
gminy gdyŜ jest to zadanie powiatu. 

Dlatego teŜ w/w zwróciła się z zapytaniem do członków Komisji Rewizyjnej kto jest za 
uznaniem skargi za bezzasadną. 
 Członkowie Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jednogłośnie uznali skargę T. S. na 
Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za bezzasadną. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
Protokołowała:      Przewodniczyła: 
 
 
G.Okupińska          Joanna Pikus 
 


